
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 11. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 973
Ministeren bedes redegøre for, hvordan den netop vedtagne aftale om dobbeltdiagno
sebehandling i regionerne vil påvirke den kommunale alkoholbehandlings økonomi og 
kapacitet – herunder om der er indtænkt en plan for at løfte og ensarte kvaliteten i den of
fentligt finansierede alkoholbehandling, som Sundhedsstyrelsen pegede på i Servicetjek 
af offentligt finansieret alkoholbehandling i 2020.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Geertsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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